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Kære Region Midtjylland 
  
For en rum tid siden blev man i region Midtjylland enige om ,at der skulle bygges et supersygehus i 
Gjødstrup ved Herning. Dette er vel i og for sig fint nok, idet COWI havde anbefalet netop denne 
placering(dog først i rapport nr. 2). Dengang lovede man, at vestjyderne ville få akutbiler istedet 
således at, tiden inden en ambulance ville kunne nå frem forblev lav. Det er velkendt at tiden indtil 
tilskadekomne er stabiliseret er en væsentligt faktor, hvilket kan redde menneskeliv ved ulykker. Er 
det derfor ikke løftebrød, når det idag er fremme i medierne, at der i Region Midtjylland skal spares 
500mio kr, hvorfor de lovede akutbiler igen forsvinder. en konsekvens heraf, bliver netop at tiden 
fra ulykke til behandling, øges kraftigt for vestjyderne? Hvad vil man gøre for at nedsætte denne 
tid?  
HVordan har man tænkt sig at sikre at ulykker ikke bliver kritiske pga. denne besparelse? 
  
Mvh  
Steffen Kaas 
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